
Referat fra FAU møte onsdag 20.01.21 

 

Info fra rektor 

 Budsjett 

- Regnskapet fra 2020 ser bra ut og er i balanse 

- Budsjett for 2021 er klart. Skolen får 100 000 kr i en tre års periode for å 

oppgradere rom på ungdomsskolen, først musikkrom så sløydrom 

- SD anlegget blir oppgradert for 350 000 kr 

- Det blir gitt tilskudd til å utbedre uteområdet på ungdomsskolen 

- I 2023 blir det bevilget 400 000kr til møbler og utstyr i sløydsalen 

- Det er vedtatt at bassenget skal renoveres. Det er satt av 12 millioner 

kroner til dette i 2022. Hvordan disse pengene skal brukes er foreløpig 

uvisst 

- Kommunen har satt av 250 000 kr som kan søkes om i forhold til 

miljøbedrifter 

 Covid – 19 

- Barnetrinnet har etter jul drevet på gult og ungdomstrinnet på rødt. Alle 

elevene har likevel vært på skolen hver dag grunnet gode planer og rutiner. 

Ungdomsskolen går tilbake på gult nivå fra onsdag 20.01. 

 Skolen har hatt branntilsyn og el tilsyn 

- I forhold til branntilsynet er det noen avvik på skoleeier sin side, ingen 

avvik på enheten 

- El tilsynet er i orden og lukket 

 Tidlig innsats 

- Kontrollutvalget har bestilt et tilsyn i forhold til dette. Tidlig innsats vil si 

økte midler fra 1 – 4 trinn som skal være med på å holde barn i ordinært 

opplegg og inne i klassene. Vikeså skole har lite spesialundervisning. 

 

 Info fra FAU leder 

- Det opprettes en valgnemd som har i oppgave å finne en ny fau leder. 

Fristen for dette er 01.03. Valgnemda består av klassekontakter på 5 og 8 

trinn.  

- Årsmøte blir trolig et kort møte med valg av ny leder grunnet korona 

restriksjoner 

- Innsamlingsaksjon – trolig blir dette en light versjon som foregår klassevis 

- Foreldremøte våren 2021 – det finnes en fast plan på tema i forhold til 

dette. Planlegges av kontaktlærer sammen med klassekontakt.  

- Refleksutdelingen – fau prøver å være litt mer synlige. Dette fikk god 

respons fra lærerne.  



 

 

 

 Eventuelt 

- Innspill i forhold til skoleruta og muligheter for å påvirke denne. Skoleruta 

for 2021/2022 er så å si spikret 

- En av bussene som kommer fra Bjerkreim er ofte forsinket og barna 

kommer ofte idet det ringer inn eller etter at det har ring. Svanhild sjekker 

opp i dette.  
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